
Styremøte nr. 8 for året 2020 – 13.12.20 
På Teams - Søndag 

 
Til stede:  
Henning Meese (Leder) 
Bertil Endresen (Nestleder) 
Arve Moen (Kasserer) 
Hege Lin Stemland (Styremedlem) 
Anne-Britt Utheim (Styremedlem) 
 
Totalt møtt: 5 stykk 
Fra styret: 5 av 7 stykk 
 
May-Liz Nautnes og Christina Indseth hadde ikke mulighet til å stille på dagens møte, men 
stemte per e-post.  
 
 
 

Agenda og vedtak 
 

46/20 – Bruk av svingstang 
 

Vedtak: Det er på det rene at dagens bruk av foreningens svingstang som 
glattstang og ordinært apparat ikke lar seg godt kombinere. Brukt som 
glattstang blir metallet så polert at det ikke lar seg innsette med magnesium 
igjen, noe som gir svært liten friksjon for guttenes bruk i øvelser og trening.  
Styret har tidligere konkludert med at foreningen, for å adressere dette, må gå 
til innkjøp av en ekstra svingstang. Foreningen har imidlertid brukt opp 
investeringsbudsjettet for 2020, så et slikt innkjøp må dessverre vente til et 
nytt budsjett blir vedtatt på årsmøtet i februar 2021.  
I mellomtiden må det legges til rette for kombinert bruk. Det gjøres ved å 
etablere en del av stangen som glattstang og en annen for ordinær 
magnesiumbasert bruk. Styret foreslår at 2/5 settes av til bruk med slynger og 
hansker, uten at det skal telles millimeter. Skillet markeres med tape. 
Hovedtrener og daglig leder får ansvaret for å finne en god praktisk løsning, 
og håndheve dette. 

 
Merknad: 2 styremedlemmer støtter dette vedtaket med forbehold om at denne 
løsningen lar seg realisere uten at det utgjør en risiko for utøverne. Ellers enstemmig. 

 
 
 
 
 
 
 
 



47/20 – Medlemssystem og kontingent 
 

Vedtak: Det innkalles til ekstraordinært årsmøte 6. januar. Agenda: For å legge til 

rette for nytt medlemssystem endres kontingenten fra 1.000 til 250 kroner. Restbeløp 

på 750 kroner legges til treningsavgiften gjennom året, slik at den totale kostanden 

blir den samme for medlemmene.  

 
48/20 – Oppstart 1. halvår 2020  

   

Vedtak: Daglig leders forslag til oppstart første halvår er godkjent – for bredden 11. 

januar.  

 
 
 
Tidligere styremøter for året 2020: 
 
# 1 – Lokalet 19:00, søndag 15. mars – 5 saker gjennomgått (1/20–5/20)  
- 7 deltakere (5 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 

# 2 – Lokalet og via Teams 19:00, søndag 19. april – 4 saker gjennomgått (6/20–9/20) 
- 10 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 1 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 
# 3 – Lokalet 19:00, søndag 7. juni – 7 saker gjennomgått (10/20-16/20) 
- 10 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 1 av 2 vara, 2 fast ansatte) 

 
# 4 – Lokalet 19:00, søndag 16. august – 7 saker gjennomgått (17/20-23/20) 

- 8 deltakere (6 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte) 

 
# 5 – Søndag 23. august – 1 sak gjennomgått (24/20) 
- 6 deltakere (6 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 0 fast ansatte) 
 
# 6 – Søndag 18. oktober – 8 saker gjennomgått (25/20-33/20) 
- 7 deltakere (5 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte)  
 

# 7 – Søndag 22. november – 12 saker gjennomgått (34/20-45/20) 
 
# 8 – Søndag 13. desember – 3 saker gjennomgått (46/20-48/20) 
- 5 deltakere (5 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 0 fast ansatte) 
 
Neste styremøte er planlagt:  
# 9 – Onsdag 6. januar 
 
 
 


